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Brliemers 

Voor u “ligt” al de vierde Brliemers. De redactie (Lianne 
en Guus (zie foto)) nemen aan dat u nu zonder stotteren 
Brliemers uit kunt spreken. Daarmee feliciteren wij u van 

harte.  
U krijgt deze Brliemers nu omdat wij een belangrijke brief 
van de NBB ontvingen. Dan bent u ook op de hoogte. 
 
 
 
 

 
 

StepBridge 

Na de Stepavond krijgen de deelnemers meestal een 
kleine terugblik op de avond. Dan staat er naar wie de 
virtuele bloemen zijn gegaan; dat de uitslag te zien is op 
onze website Uitslag StepBridge en naar wie het virtuele 

poedeltje is gestuurd. 
Na een van Stepavonden, begon de terugblik met: 
Terwijl ik dit schrijf is het Hemelvaartsdag. Aan Hemel-
vaartsdag hebben wij -en wellicht enkelen van u ook- 
goede bridgeherinneringen. In 1999 zijn we -en we 
speelden toen nog bij Buitenlust- gestart met een 

Dauwtrapdrive. Aanvang 7 uur ’s morgens; na enkele 

ronden ontbijt en daarna nog enkele ronden. 
Terugbladerend, zag ik dat daar een aantal jaren ruim 
100 deelnemers waren. Deelnemers tot vanuit België en 
Middelburg. (Het paar uit Middelburg, Guus en Els Mix, 

heeft een jaar voor Zeeuwse bolussen gezorgd…      ). 

We hebben dat 7 jaar georganiseerd en zorgden toen niet 
alleen dat er gebridged kon worden, maar zorgden ook 
zelf voor het ontbijt tot en met de gekookte eitjes toe. 
Waar blijft de tijd. 

 
Daarop kregen we de volgende reactie:  
Hoi Guus , 
Ik moet even reageren!!! 
Wij zaten om 9 uur al op de fiets richting ‘s-Heerenberg 

om via Stroombroek  en weer knooppunten naar huis te 

gaan!! Ik herinnerde Carel eraan dat wij jaren terug mee 
deden aan de Dauwtrapbridge in Zevenaar!! 
Het was mijn eerste grote drive samen met Carel, want ik 
had het net geleerd. 
Tijdens het spelen liep jij langs en zei dat wij goed 
gingen!!! We wonnen uiteindelijk de eerste prijs, blauwe 
tuinstoeltjes en die hebben we nog!!! 

Vaak zeg ik dan dat we die gewonnen hebben!!  
Iemand moest ze wel brengen, want wij waren op de 
fiets!!! 
Heel verrast was ik dus over dit bericht. Leuk dat jij er 
ook over begon!!!! 
Heb ik even wat aangevuld!!!! Vond het wel heel leuk!!!!!! 

 

Leni Scheffers (speelt met ons mee op Step en is lid van 
de Duivense bridgeclub).  
 

Bridge Haiku 

Ruiten 
steeds weer die ruiten 

als je altijd binnen zit, 
kom je nooit buiten. 

Bericht van de NBB 

Wij ontvingen het volgende bericht van de NBB: 
Beste clubbesturen, 
 

Naar aanleiding van de persconferentie van dinsdagavond 
19 mei krijgen we veel vragen van clubs en denk-
sportcentra of zij vanaf 1 juni weer mogen bridgen met 
maximaal 30 mensen. 
Het antwoord hierop is helaas ‘nee’. Wij mogen nog niet 
fysiek met elkaar in clubverband bridgen. Bridge is een 
internationaal erkende sport, daarom zijn we ook lid van 

het NOC*NSF. 
 
Het kabinet heeft binnensporten inclusief wedstrijden en 
trainen (zoals bridgeles geven) voorlopig tot 1 september 
verboden. De enige uitzondering die de overheid maakt is 
voor topsporters, TeamNL bridge open mag weer gaan 
trainen. 

Voor een totaaloverzicht van het stappenplan van de 
overheid verwijzen wij naar de pagina coronamaatregelen 
op onze website. 
Ook clubs die spelen op een locatie die formeel wel open 
mag op 1 juni moeten wij helaas teleurstellen. De horeca-
gelegenheden mogen binnensporten niet faciliteren. 

 
Het NBB-Rekenprogramma en het daarbij toekennen van 

Meesterpunten faciliteert wedstrijden, daarom is ook het 
gebruik hiervan niet toegestaan, uitgezonderd zijn de 
online wedstrijden. 
 
Wij snappen dat voor veel clubs en hun leden het niet 

logisch lijkt, maar vanuit de BridgeBond kunnen wij 
helaas alleen maar vragen om begrip en geduld. 
 
Het NOC*NSF is nog in overleg met de overheid of de 
binnensporten toch niet eerder mogen starten. Zodra we 
horen dat het beleid inzake het starten van binnensport 
wijzigt, zullen wij jullie daar direct over informeren. 

 
Met vriendelijke groeten, 

BridgeBond 
 

Verplicht thuis zijn ……. En U ? 

Hallo redactie,  

Ook ik heb me extra ingezet, en wel met tuinieren. Zowel 
de siertuin als mijn moestuin hebben HEEL veel aandacht 
gekregen omdat familiebezoek (over en weer) 
oppasdagen, bridge met vriendinnen, bridge op de club 
enz. HELAAS voorlopig niet meer mogelijk  is. 
Succes met jullie redactiewerk.  
Hartelijke groet, Gerda. 

 
(Gerda had een mooie inkijk van haar verzorgde tuin 

meegestuurd, maar de foto kwam in deze Brliemers 
onvoldoende tot zijn recht. Helaas !) 
 
Hebt u Zevenaar Post van 27 mei gezien. Kijk eens op 
pagina 5 en u ziet en leest wat een van onze leden voor 

hobby heeft. Hij kan zijn hobby weer uitoefenen en zegt: 
“ik ben weer een blij man”.  
 
Het ga u goed. BLIJF GEZOND. 
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